
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne 7. 12. 2018   

od 18.00 hodin v restauraci Na Kačerově. 
 

Přítomni: př. L. Biemann, př. J. Dvořák, př. Z. Hříbal, př. H. Řepková, př. L. Venc 
  
 
 

 

1. Předseda informoval výbor o podepsání smlouvy na rekonstrukci vodovodu s firmou 
ČKV Praha a dalších záležitostech s tímto souvisejících. 

2. Jednatel a předseda informovali o podkladech od ČEZu, které si naše organizace 
vyžádala v souvislosti s výkopovými pracemi při rekonstrukci vodovodu v příštím 
roce. 

3. Vzhledem k tomu, že při rekonstrukci vodovodu dojte k neprůjezdnosti ulice Příčné a 
do osady se bude muset jezdit spodní bránou a v Klecánkách je na příjezdové cestě 
značka „Zákaz vjezdu všech vozidel“, který tam dala obec Zdiby, musí předseda 
s jednatelem u starostky Zdib projednat její odstranění nebo doplnění dodatkovou 
tabulkou. 

4. Rozbilo se napájení elektrického ohradníku u dolního parkoviště. Zakoupilo se nové a 
stávající se zkusí dát do opravy, aby bylo v rezervě pro případnou další poruchu. 
V důsledku výpadku ohradníku vnikli na náš pozemek divoká prasata a poničili ho. 
Na jaře se bude muset terén brigádnicky opravit. 

5. Výbor přijal za členy Blanku Kloučkovou a Kateřinu Horovou. 

6. Hospodářka vyplatila odměny jednotlivým členům výboru. 

7. Výbor rozhodl o odměně pro nového a bývalého elektrohospodáře po 2 000,- Kč 
z důvodu předávání agendy a společnému provedení odpočtu elektroměrů. 

8. Příští schůze výboru bude podle potřeby zřejmě v měsíci únoru. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 7. 12. 2018 
 
 
     
          
         Zdeněk Hříbal 
         jednatel ZO ČZS 


